

❖ اسم النادي : نادي أثر
❖ مشرف النادي:
د ايمان سعد

❖ نبذة عن النادي: نسعى في نادي أثر إلى تطوير الوعي المجتمعي للأمراض والمشاكل الصحية ، و إقامة دورات لتثقيف المجتمع، و مساعدة طلاب الطب في التطوعات وتطوير مهاراتهم الاجتماعية.

❖ الرؤية: نعزم أن يكون لنا أثر من علمنا وتجاربنا التي خضناها في مسيرة الطب لنضع لنا أثر في حياة المجتمع عن طريق رفع وعيهم بالمشاكل الصحية والامراض وطرق تجنبها والوقاية منها ونمد يد العون لطلبة الكلية من خلال تقديم نصائح وملخصات لمساعدتهم في حياتهم الدراسية والعملية.

❖ الرسالة: نحن طلاب وطالبات كلية الطب أحببنا أن يكون لنا أثر من علمنا يكون زكاة لنا ودليلاً لمن بعدنا ومد يد العون للمجتمع وتثقيفه.

❖ الأهداف:

- 1- إقامة دورات مقدمة للمجتمع الطبي وحملات للتوعية وأعمال أخرى بما يتماشى مع اهداف الفريق ورؤيته.
- 2- تعريف المجتمع وتوعيته بالأمراض او العلاجات ومايتعلق بالصحة من خلال وسائل التواصل الاجتماعي والحملات وغيرهم.
- 3- توفير قاعدة بيانات صحية كمرجع للطلاب او العامة.
- 4- تعزيز الانتماء والمشاركة في المجالات التطوعية.
- 5- توفير فرص للتطوع والمشاركة بالإضافة الى اكتساب خبرة وتطوير المهارات العملية والاجتماعية.
- 6- إنشاء بنك معلوماتي يعتمد المناهج المقدمة في الكلية .
- 7- توفير المعلومات المستندة على مصادر موثوقة ومشروعة من قبل أعضاء التدريس بالجامعة.
- 8- مساعدة الطلبة وتسهيل حصولهم على المعلومات.
- 9- تنمية قدرات الأعضاء المساهمين في استخلاص المعلومات وتقديمها بشكل جذاب ومبسط.
- 10- تأسيس حسابات على مواقع التواصل حتى يتسنى لجميع طلبة الكليات الأخرى الاستفادة مما نطرحه.



- ❖ إنجازات النادي:
- ❖ الفعاليات الحضورية:
 - أطفالنا أمانة .
 - التعاون مع نادي غيث في حملة سرطان الثدي.
- ❖ الفعاليات الافتراضية على منصة مهارات :
 - التهاب الإذن الوسطى لدى الأطفال
 - الاكتئاب والقلق

- ❖ عضوية النادي: يحق لأي طالب وطالبة -من السنة الأولى وحتى سنة الامتياز- الانضمام لعضوية النادي والمشاركة في نشاطاته .

-رائد النادي: مازن سعيد الزهراني
-نائب رائد النادي: غادة حمود السواط
-أعضاء مجلس الإدارة:

- ياسر فيصل الزهراني
- رنا حمود السواط
- لجين شفيق الثبيتي
- ريماس وارد الجعيد
- شهد جمعان الزهراني
- عبدالرحمن فيصل السبيعي
- شيماء بندر الثبيتي

❖ ميزانية النادي:
اجمالي المبلغ المتوقع احتياجه للفعاليات ٢٨٥٠ ريال سعودي ، و سيقسم على البنود التالية:

- تجهيز المعارض والفعاليات : ١٠٠٠ ريال
- هدايا تذكاريه للحضور: ٣٥٠ ريال
- مطبوعات: ٧٥٠ ريال
- تغذيه: ٧٥٠ ريال.



- ❖ Club Name: Athr Club
- ❖ Club Supervisor:
Dr.Eman Saad

- ❖ About the club: In a club, we seek to contribute to developing community awareness of health ideas and problems, and to educate the community, assist medical students in volunteering, and develop their social skills.

- ❖ Vision We intend to have an impact based on our knowledge and experiences that we have had in the medical field, to make an impact on the life of society by raising their awareness of health problems and diseases and ways to avoid and prevent them, and to extend a helping hand to college students by providing advice and summaries to help them in their academic and professional lives.

- ❖ Message: We, male and female students of the College of Medicine, loved to have a legacy of our knowledge that would be a zakat for us and a guide for those after us and extend a helping hand to the community and educate it.

- ❖ Objectives:
 - 1- Holding courses presented to the medical community, awareness campaigns, and other work in line with the team's goals and vision.
 - 2- Introducing and educating the community about diseases or treatments and anything related to health through social media, campaigns, and others.
 - 3- Providing a health database as a reference for students or the public.
 - 4- Promoting belonging and participation in volunteer fields.
 - 5- Providing opportunities for volunteering and participation, in addition to gaining experience and developing practical and social skills.
 - 6- Establishing an information bank that adopts the curricula offered at the college.
 - 7- Providing information based on reliable and legitimate sources by university teaching members.
 - 8- Helping students and facilitating their access to information.
 - 9- Developing the capabilities of contributing members to extract information and present it in an attractive and simple manner.
 - 10- Establishing accounts on social media sites so that all students from other colleges can benefit from what we offer.

- Club achievements:
- ❖ Attendance Events:



- Our children are honest.
- Cooperation with the Gaith Club in the breast cancer campaign.
- ❖ Virtual events on the skills platform:
 - Middle ear inflammation in children
 - Depression and anxiety
- ❖ Club Membership: Any male and female student in the College of Medicine - from the first year to the internship year - has the right to join the club membership and participate in its activities
- ❖ Club leader: Mazen Saeed Al-Zahrani
- ❖ -Deputy leader of the club: Ghada Hammoud Al-Sawat
- ❖ -Board of Directors:
 - ❖ • Yasser Faisal Al-Zahrani
 - ❖ • Rana Hammoud Al-Sawat
 - ❖ • Lujain Shafiq Al-Thobaiti
 - ❖ • Remas Ward Al-Jaid
 - ❖ • Shahid Jamaan Al-Zahrani
 - ❖ • Abdul Rahman Faisal Al-Subaie
 - ❖ • Shaima Bandar Al-Thobaiti
- ❖ Club budget:

The total amount expected to be needed for the events is 2,850 Saudi riyals, which will be divided into the following items:

 - Preparing exhibitions and events: 1000 riyals
 - Souvenirs for attendees: 350 riyals
 - Publications: 750 riyals
 - Nutrition: 750 riyals.